
 PROTOKOLL STYRELSEMÖTE  
 Sammanträdesdag: 2025-04-09 
 
 
 
 
 

 
 
Tid: 18.30-20.30 
Plats: Finnesbostugan 
 
Närvarande:  Tommy Franzén, Susann Evertsson (sekr.), Niclas Andersson,  

Magnus Skott, Anders Höjer, Tina Carlson Ingdahl, Cecilia Svensson 
 
1. Ordförande välkomnar och inleder mötet. 

 
2. Genomgång av föregående protokoll. 

 
3. Beslutsärende: Tina Carlson Ingdahl (19731231–5505) utsågs till ny kassör.  

 
4. Avstämning kommittéerna: 

 
• Cykelkommittén och ungdomskommittén:  

Barn- och ungdomsträningen (mtb) startade den 7/4. Vi har ca 60 anmälda barn 
och ungdomar inför den här säsongen. I och med detta har löpträningen på 
måndagar avslutats.  
 
Efter påsk startar vi med racerträning från Sätraplan (Kinna) igen. Några 
medlemmar har skapat en grupp som kommer att turas om att koordinera 
träningarna på samma sätt som vi gör med löpträningen på torsdagar. Träningen 
riktar sig till vuxna och äldre ungdomar med cykelvana. 
 
Cykelhinder från Ride & Develop har levererats och kommer att sättas ut på den 
stora ytan vid dammarna. Grus är utkört på banan/arenan och vår pumptrack är 
ombyggd under arbetsdagen den 22/3. 
 

• Stugkommitté: 
Klinkersläggning på gång i herrarnas omklädningsrum. Niklas Larsson som är 
plattsättare har lovat att hjälpa oss med att lägga golvet i herrarnas 
omklädningsrum samt hall/entré i källaren.  
Det tänkta garaget som vi har fått stöd från kommunen att bygga kommer att 
utföras under hösten 2025. 
 

• Skid- och löpningskommitté:  
Träningen på torsdagar rullar på som vanligt 
 

• Ban- och spårkommitté: 
Spårmarkering ska nu påbörjas då allt material är på plats. Fredrik Ask har satt 
ihop stolpar med märkning som nu ska sättas ut på spåren.  

 
 
 
 



 PROTOKOLL STYRELSEMÖTE  
 Sammanträdesdag: 2025-04-09 
 
 
 
 
 

 
 

 
• Kassör  

Överlämning pågår då Tina ersätter Claes Hassellund på posten som kassör. Claes 
kommer dock att finnas kvar som stöd.  

  
• Klädansvarig:  

Trimtex har nu börjat leverera kläder till dem som har beställt.  
 
Vi har fått ett förslag/offert från Palab i Kinna för att ta fram kepsar m.m med 
IK Trastens logga. Marcus Wing har fått i uppdrag att ta kontakt med Peter 
Askerdal på Palab för att få en bättre bild om vad som gäller om vi går vidare och 
vilka produkter vi i så fall är intresserade av.  
 

• SISU: 
Inget att rapportera.  
 

 
5. Uppstartsmöte inför Trastracet 2025 är inplanerat den 23/4. 

 
6. Vi beslutade att utöka till Silverpaketet på laget.se (hemsidan) vilket innebär att vi får tillgång 

till alla funktioner (med annonser från laget.se). Vi får också ett större utrymme, 1000 MB  i 
stället för 100 MB som vi har idag.  
 
Styrelsens medlemmar kommer att läggas in som administratörer på sidan så vi blir fler som 
kan göra inlägg på sidan. Även Ida Dahlberg kommer att läggas till som administratör då hon 
hanterar vårt medlemsregister. 

 
7. Nästa möte: 21/5 kl. 18:30 i Finnesbostugan 
 

 
 
Vid protokollet 
Susann Evertsson 


